
Zápis 

 

z jednání stravovací komise, které se konalo dne 20. 1. 2025 od 15:30 hodin ve školní výdejně v 

Základní škole Beroun - Závodí. 

Přítomni:  

Jevhenija Jarošová - Primirest - zařízení školního stravování spol. s. r. o. 

Tomáš Liebich – Primirest - zařízení školního stravování spol. s. r. o. 

Mgr. Renáta Šlajerová Botheová - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám.  

Ing. Daniel Jaroš - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám. 

Mgr. Jana Korecká - Jungmannova ZŠ Beroun 

Mgr. Jana Šopejstalová - 2. ZŠ a MŠ Beroun  

MUDr. Jana Křenek Malíková PhD. - 2. ZŠ a MŠ Beroun 

Květa Hrbáčková - ZŠ Beroun – Závodí 

Valerie Pechová – městský úřad Beroun 

Hosté: 

Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města 

Omluveni:  

Mgr. Jana Radová - ZŠ Beroun – Závodí 

Lucie Fumfálková, Dis. – Jungmannova ZŠ Beroun 

 

Jednání 

 

Jako první bod se řešily výsledky z průzkumu spokojenosti, kterou si vypracovala společnost Primirest 

– zařízení školního stravování spol. s. r. o. (dále jen Primirest). 

Zástupci města obdrželi také vyhodnocení spokojenosti, kde jsou ale uvedeny výsledky z 2. základní 

školy a mateřské školy Beroun a Základní školy Beroun, Wagnerovo náměstí. Zástupce Primirestu, 

vysvětlili, že součástí vyhodnocení dvou školních jídelen jsou i výsledky z obou školních výdejen. 

Jako další bod se projednávalo téma zavedení finského způsobu stravování ve všech berounských 

školních jídelnách a výdejnách. Koncem loňského roku se zástupci některých základních škol se zástupci 

města byli osobně podívat na školní jídelnu, kde již Primirest finský způsob stravování pro děti využívá.  



Výsledkem této návštěvy a dalších jednání je to, že finskému způsobu stravování jsou nakonec 

nakloněni všichni ředitelé berounských základních škol. Zřizovatel základních škol ve spolupráci 

s Primirestem již začal podnikat některé kroky pro to, aby žáci Berouně mohli tento způsob stravování 

také využívat. 

Na podporu samoobslužných pultů se vytvoří edukační slot, který se bude rozesílat na všechny základní 

školy a web města Beroun. 

Z minulé stravovací komise se přeneslo téma zvelebení prostoru školních jídelen a výdejen. Členové 

stravovací komise se dohodli, že po jarních prázdninách na všech berounských školách odstartuje 

výtvarná soutěž NEPLÝTVEJ, kterou vyhlásí společnost Primirest. 

Zástupci města Beroun přislíbili, že na poradě ředitelů, se ředitelé jednotlivých základních škol 

seznámili s pravidly soutěže. 

Jedním z dalších bodů byly Vege pátky, které nově míří do školních jídelen a výdejen. Zástupci 

Primirestu tento nový projekt představili. Každý poslední pátek v měsíci bude ve všech školních 

jídelnách výběr ze tří jídel, která budou všechna bezmasá. Žáci budou mít příležitost ochutnat spoustu 

nových jídel. 

 V této souvislosti se otevřelo i téma nového spotřebního koše. Pro lepší zprostředkování informací, 

zástupci Primirestu přislíbili, že zástupcům města zašlou materiál, ze kterého bude zřejmé, o jaké 

změny se jedná. 

Zástupce Základní školy Beroun, Wagnerovo náměstí, předal zástupcům Primirestu své vyhodnocení, 

které se týkalo častého opakování kuřecího masa v jídelníčku. Také byl vznesen dotaz, zda lze do 

jídelníčku zahrnout jiné druhy masa např. jehněčí, telecí, zvěřinu. Dále zástupce uvádí, že ve výuce 

s dětmi probírá důležitost kvalitních surovin, žáci se učí poznávat méně známé přílohy typu tarhoňa, 

bulgur, názvosloví neobvyklých jídel. Žákům to usnadňuje lepší orientaci v jídelníčcích.  Jedním z témat, 

kterým se kterým se žáci seznámili je plýtvání. 

Zástupce 2. základní školy a mateřské školy, upozornil na sladké nápoje - šťáva, které se stále 

v některých jídelnách podávají. Zástupci Primirestu přislíbili, že šťáva již nebude dostupná. 

Další jednání stravovací komise se uskuteční dne 7. 4. 2025 od 15,30 hodin ve školní výdejně na 

Základní škole Beroun, Wagnerovo nám. 


